

Issachar Watchmen Methodist 20-26/08/2020

Prayer Items for 4th week of August

### 1. Family

Pray for the spiritual life of the family. Pray for mothers as they navigate the many different new challenges of mothering as a Christian in the 21st Century. Pray for humility and cooperation between husband and wife to build up a strong and faithful Christian family. Pray that every husband will love and support his wife in their efforts to build up a God fearing home; especially for those that have careers or need to work to support the family's finances.

### 2. Church

Pray for the Malaysian church. Pray that as the church moves to adopt hybrid services, they are able to reach a greater audience with the Gospel. Pray that their neighbors will hear the Gospel preached online and move to attend the services in-person. Pray that church is able to create a safe, welcoming and comfortable worship environment for all.

### 3. Community

- a. Give thanks that the Kuching Medical Centre cluster has officially ended on the 15th of August, with no new cases recorded to date (although there are still 7 active clusters in Sarawak). We also give thanks to God that All of the cases from this cluster have recovered and been discharged from the hospital; with no death involved in the cluster.
- b. Pray that the community in Sarawak will continue to be cautious and take great care to prevent the spread of the COVID-19 virus, and a possible second wave here in Sarawak. Pray that those who are down with the virus gets the care and treatment that they need to fully recover. Pray also for wisdom and strength for the doctors and nurses working to treat their patients.

### 4. Nation

Pray for Malaysia's political Situation. The decision of Parti Pribumi Bersatu Malaysia (BERSATU) to join Muafakat Nasional, a coalition of UMNO and PAS, may make the political prospects of the country more racialized. Pray that the Lord will guide Malaysia's future to develop towards a pluralistic and balanced development, instead of being trapped in racism and religionism.

### 5. World

- a. The United States and China have entered into a Cold War and are resisting each other in terms of trade, technology, and education. The differences between the two superpowers have led to world unease and polarization, thereby undermining our ability to deal with the problems of globalization. Pray for mercy and world peace, and to save the world from the serious consequences of hostility to each other.
- b. Pray for the political unrest in Belarus. There are mass protests in the country to protest the election results. The situation is worsening and tensions are high after a week of violent clashes with opposition demonstrators and numerous allegations of police brutality; sparking new protests and calls for strikes around the country.

卫理公会以萨迦守望者 20-26/08/2020

七月第四个星期的祷告事项

### 1. 家庭

为家庭的属灵生活祷告。为母亲祈祷，因为他们在 21 世纪作为基督徒母亲面临各种新挑战。为丈夫和妻子之间的谦卑与合作祷告，以建立一个强大而忠实的基督徒家庭。祈求丈夫们都将爱护并支持自己的妻子，以建立一个敬畏上帝的家庭；特别是对于那些正在工作或需要工作以增加家庭财务的母亲。

### 2. 教会

为马来西亚教会祷告。祈祷随着教会采取混合服务的方式可以将福音广传。祈求他们的邻居能听到网上传扬的福音并亲自去参加崇拜。祈求教会能够营造一种对所有人安全，友好和舒适的敬拜氛围。

### 3. 社区

- a. 感谢上帝，古晋医疗中心感染群于 8 月 15 日正式结束，迄今为止没有新的病例记录（尽管砂拉越仍有 7 个活跃感染群）。我们也感恩，该感染群的所有病例都已康复出院并且没有任何死亡病例。
- b. 祷告砂拉越社区有谨慎，能防止新冠病毒的扩散和第二波疫情的来袭。祈求每一位确诊者可以得到完善的医疗救治直到康复。也祈求主赐下智慧和能力于每一位医疗人员，让他们知道如何给病患治疗。

### 4. 国家

为马来西亚的政治祷告。土团党决定加入由巫统和伊党所组成的“全民共识”联盟（Muafakat Nasional）可能将使国家政治前景更趋向种族化。求主带领马来西亚的未来能够朝向多元化平衡发展而不是陷入狭隘的种族主义和宗教主义当中。

### 5. 世界

- a. 美国和中国进入冷战时期，在贸易、科技和教育方面彼此抵制。两个超级强国的分歧造成世界不安和极化反应，进而削弱应对各种全球化问题的能力。求主怜悯和保守世界和平，拯救世人脱离因彼此敌对所带来的严重后果。
- b. 为白俄罗斯的政治动乱祷告。该国目前有大规模的示威游行，为了抗议选举结果。在与反对派示威者发生了一周的暴力冲突之后，局势不断恶化，紧张局势升级，并且有许多针对警察粗暴的指控。这引发了新的抗议活动和进行全国罢工的呼吁。

Isakhar Pengawal Methodist 20-26/08/2020

Doa minggu keempat Ogos

#### 1. Keluarga

Doakan untuk kehidupan rohani keluarga. Doa untuk ibu-ibu ketika mereka menempuh pelbagai cabaran baru sebagai seorang ibu Kristian pada abad ke-21. Doakan kerendahan hati dan kerjasama diantara suami dan isteri untuk membina keluarga Kristian yang beriman kuat dan setia. Doakan agar para suami akan mengasahi dan menyokong isterinya dalam usaha membina sebuah keluarga yang setia kepada Tuhan; terutama bagi ibu yang berkerjaya atau perlu bekerja untuk menyumbang kepada kewangan keluarga.

#### 2. Gereja

Doakan untuk gereja Malaysia. Berdoalah agar gereja yang mengadaptasi kepada layanan hibrid dapat menjangkau khalayak Injil yang lebih luas. Berdoalah agar jiran mereka mendengar Injil yang diberitakan secara dalam talian dan bergerak untuk menghadiri kebaktian secara langsung. Doakan agar gereja dapat mewujudkan suasana pemujaan yang selamat, mesra dan selesa untuk semua.

#### 3. Komuniti

- a. Bersyukurlah bahawa kluster Pusat Perubatan Kuching secara rasmi berakhir pada 15 Ogos, tanpa ada kes baru yang direkodkan hingga kini (walaupun kini masih ada 7 kluster aktif di Sarawak). Kami juga bersyukur kepada Tuhan bahawa semua kes dari kelompok ini telah pulih dan dikeluarkan dari hospital; tanpa kematian yang terlibat dalam kluster ini.
- b. Berdoalah agar masyarakat di Sarawak akan terus berhati-hati untuk mencegah penyebaran virus COVID-19, dan mencegah kemungkinan belakunya gelombang kedua di Sarawak. Berdoalah agar mereka yang dijangkiti virus akan mendapat rawatan diperlukan untuk pulih sepenuhnya. Berdoalah juga untuk kebijaksanaan dan kekuatan bagi doktor dan jururawat yang sedang berusaha merawat pesakit-pesakit mereka.

#### 4. Negara

Doakan untuk situasi politik di Malaysia. Keputusan Parti Pribumi Bersatu Malaysia (BERSATU) untuk bergabung dengan Muafakat Nasional, yang dibentuk oleh Umno dan PAS, boleh menjadikan pandangan politik negara semakin rasis. Berdoalah agar Tuhan memimpin masa depan Malaysia untuk maju ke arah pembangunan yang majmuk dan seimbang, dan bukannya ke arah diskriminasi perkauman dan agama.

#### 5. Dunia

a. Amerika Syarikat dan China memasuki Perang Dingin dan saling menentang dalam perdagangan, teknologi, dan pendidikan. Perselisihan antara dua kuasa besar telah menyebabkan reaksi dunia tidak tenang dan terpolarisasi, sehingga melemahkan kemampuan untuk menangani pelbagai masalah globalisasi. Berdoalah agar Tuhan mengasihani dan memelihara keamanan dunia dan menyelamatkan dunia dari akibat serius yang disebabkan oleh permusuhan bersama.

b. Doakan kerusuhan politik di Belarus. Terdapat demonstrasi besar-besaran di negara ini untuk memprotes keputusan pilihan raya. Keadaan semakin buruk dan ketegangan meningkat setelah seminggu pertempuran ganas semasa protes di jalankan, dan banyak tuduhan kekejaman polis; is telah mencetuskan protes baru dan ada yang menyeru supaya pekerja mogok di seluruh negara.